


Træ-ramperne mellem asfaltstier og de 4 blokke på øen bør 
skridsikres, da de af og til er ret glatte. 

Vi foreslår, at de sikres med metal lige som på broen. 

Tages med på Driftsmødet.


Jørn refererede fra EF’s generalforsamling.

Vi finder det budgetterede storskraldsskur på 25 m2 alt for dyrt med 
en pris på 550.000 kr incl. sagsomkostninger.

Prisen bør være meget lavere. 

Tages med på Driftsmødet.


Jørn har sendt mail til Adam.
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